
Uitwerking schetsontwerpen zonnevelden (RES)

WAAR STAAN WE NU?
Tussenstand april 2023

We bevinden ons middenin de fase ‘in gesprek’. Deze 
fase bestaat uit fysieke bewonersavonden en een 
online peiling onder jongeren. Voor de grootste 
oriëntatie(zoek)gebieden voor zonnevelden hebben 
we inmiddels drie drukbezochte avonden gehad. In 
mei en juni volgen bewonersavonden voor de overige 
gebieden. 

Op de bewonersavonden vragen we aan inwoners: 
- Hoe zou een zonneveld in dit oriëntatie(zoek)gebied 
passen?
- Wat vindt u belangrijk?

Tĳ dlĳ n

Vooruitblik

Naast de bewonersavonden in Vrouwenakker en 
Woerdense Verlaat, starten we ook een online 
peiling onder jongeren tussen de 12 en 25 jaar via 
Swipocratie. Hierna volgt nog een online peiling 
onder alle inwoners via DenkMee.

Wie zĳ n de deelnemers?

Bewonersavonden Nieuwkoop:
Met name inwoners uit Nieuwkoop, Zevenhoven en 
Nieuwveen, en uit het buitengebied tussen de kernen.

Bewonersavond Langeraar:
Met name inwoners uit Langeraar en Papenveer, en uit 
het buitengebied tussen de kernen.

Op alle bijeenkomsten waren onder de deelnemers
ook ondernemers, agrariërs, leden van de dorpsraden 
en grondeigenaren uit de directe omgeving.

Vraag: 
Hoe zou een zonneveld in dit oriëntatie(zoek)gebied passen? Wat vindt u belangrijk?
Veel inwoners staan sceptisch tegenover zonnevelden, de mate waarin verschilt per kern. In Langeraar meer dan in Nieuwkoop. 
Er lijkt wel begrip te zijn dat we ‘iets’ met onze energievraag moeten.

Bewonersavond Langeraar:
- Komen er zonnevelden in onze gemeente?
- Wij willen geen zonnevelden!
- Wat doet de rest van de regio?
- Klopt het dat dit gebied niet door inwoners is aangewezen 
als zoekgebied?

Bewonersavond Nieuwkoop:
Zorg voor rustig beeld - 

 Heb aandacht voor opslag energie -
Plaats vooral op percelen met lage agrarische waarde -

Zijn de panelen recyclebaar? - 

Antwoord op bewonersavonden Nieuwkoop: 
Zorg ervoor dat zonnevelden zoveel mogelijk aan het 
zicht zijn onttrokken en zo compact en effi ciënt 
mogelijk zijn ingericht

Antwoord op bewonersavond Langeraar:
De meeste inwoners zien liever geen zonneveld in de 
Vierambachtspolder. Als het nodig is, dan uit het zicht 
en zo ver mogelijk vanaf de dijk 
(schetsontwerp gemeentelijke variant)

In gesprek

Inbreng analyseren 
en verwerken

Peiling

Bestuurlijke
besluitvorming

Langeraar 21 maart 2023
42.4%

Nieuwkoop 7 december 2022
33.3%

Nieuwkoop 15 december 2022
24.2%
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Aantallen deelnemers op 
bewonersavonden in grafi ek

Veelgehoorde opmerkingen en vragen


